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1/ Proszq Pana prezydenta w imi€niu mieszkaricriw osiedla domkrirt' jednorodzinnych
na kofcu ulicy I-ipcwei rozbudov,u-lEcego sie \4'k;er-.!nku rzeki Luble-ka c instalac-iq

oSwietlenia na osiedlu na odcinku ulicy Swietlanej, oti ulicy Sarniej rio uilcy Lipowej
29. Tym odcinkiem porusza siq wielu mieszkafc6w w t"vm dzieci w wieku szkolnym. Ta
droga ( ul. Swietlana ) nie posiada chodnika, i zwlaszcza w okresie zimowo-jesiennym
jest szczeg6lnie niebezpieczna dla pieszych. Mieszkaricy byli informowani przez Urz4d
Miasta, ie w 2024 bqdq ujqte Srodki w budiecie miasta na tq inwestycjq.
Proszq o informacjq, kiedy zostanq rtzpoczQte prace nad tym zadaniem.

2l Dlaczego Urzqd Miasta utrudnia iycie lokalnemu przedsiqbiorcy, instaluj4c pod
witryn4 wystawowE kwiaciarni na ulicy Chopina duiq wiatq przystankow4. Ta
k-wiac!er:::a jest w naszym mie(cie od ponad 30 lat, i n:kt nie k-onsultowa! z jej

podejmowanych decyzji. Proszq o naprawienie tej szkody i przeniesienie wiaty w
miejsce nie kolidujqce bezpofrednio z prowadzon4 dzialalno5ci4 gospodarczq przy
miejscowym biznesie,

3l Froszq o uzupeinienie ubytkriw w jezdniach przy si<rzyiowaniu uiicy Zieinej z aiejq
Kazimierza Wielkiego, stwarzajqrych zagroienie dla pojazdr6w poruszajEcych siq w
tym rejonie.

4/ Proszq o likwidacjq glqbokiego wyboju w jezdni ulicy Swietlanej w pobliiu dawnej
siedziby firmy ins^ral-Projekt.

iytkov*nicy drr6g apelujq do Pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawc6w
raw ubytkriw i wybojriw w ulicach miasta, wiqkszej staranno6ci przy tego tlpu

naprawach. Czesto dochodzi do sytuacji, ie po kilku dniach wypelnione w--vboje tworzq
siq na nowo, co irituje naszych mieszkaricrir'.
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